
 
 
Posėdis įvyko 2022 m. gruodžio 22 d. 
Posėdžio pradžia 10.00 val. 
Posėdžio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras. 
Posėdžio sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, savivaldybės mero padėjėja. 
Į rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. 
 
Posėdyje dalyvauja: 19 tarybos narių, rajono savivaldybės administracijos skyrių vedėjai ir 

kiti svečiai. 
Posėdyje nedalyvauja: Violeta Grirogjeva, Raja Krupenina, Viktoras Meškauskas, 

Raimondas Pauliukevičius, Rokas Zabiela, Zenonas Zenkevičius.   
 
Rimantas Klipčius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posėdį.  
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pradėti posėdį.  
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius Bronislovą Vilimą, Janiną Deveikienę, 

Simoną Kazlienę praėjusių gimtadienių proga.  
 
Posėdžio darbotvarkė sudaryta iš 24 klausimų.  
Taip pat į darbotvarkę yra siūloma  įtraukti 1 papildomą klausimą „Dėl savivaldybės turto 

perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB ,,Pabradės komunalinis ūkis“. 
Papildomą  klausimą  siūloma darbotvarkėje svarstyti 14 numeriu. 
 
DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl Nalšios muziejaus nuostatų patvirtinimo. 
2. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T-21 

„Dėl kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmoka nemokama arba mokama dalimis ir Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmokos mokėjimo ir atleidimo nuo jos mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2010 m. rugpjūčio 27 d. sprendimo Nr. T-
135 „Dėl mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

4. Dėl Globos centro ir budinčio globotojo veiklos finansavimo Švenčionių rajono 
savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo. 

5. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m.  rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T-
164 ,,Dėl maksimalių socialinės priežiūros paslaugų išlaidų finansavimo Švenčionių rajono 
gyventojams dydžių nustatymo“ pakeitimo. 

6. Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro nuostatų patvirtinimo. 
7. Dėl bendruomeninių šeimos namų funkcijų vykdymo ir Švenčionių rajono socialinių 

paslaugų centro struktūros suderinimo. 
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8. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 29 d. sprendimo Nr. T-
234 „Dėl infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos darbo reglamento ir komisijos sudėties 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

9. Dėl pritarimo projekto „Pabradės nuotekų valymo įrenginių rekonstrukcija“ 
įgyvendinimui. 

10. Dėl rajono savivaldybės gamtos paveldo objektų, paskelbtų savivaldybės saugomais 
objektais. 

11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T-11 
„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2022 metų 
priemonių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

12.  Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2012 m. balandžio 19 d. sprendimo Nr. T-
64 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios  programos 
rengimo, pajamų ir išlaidų planavimo, apskaitos ir ataskaitų teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

13. Dėl UAB  Gren Švenčionys  2022 metų investicinio plano derinimo. 
14. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba netinkamu (negalimu) 

naudoti valstybės turto nurašymo. 
15. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. T-

150 ,,Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio ir savivaldybės patikėjimo teise valdomo turto 
pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti, nurašymo ir likvidavimo komisijos 
sudarymo“ pakeitimo. 

16. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį steigiamai 
viešajai įstaigai greitosios medicinos pagalbos tarnyba. 

17. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
18. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti, naudoti ir disponuoti juo. 
19. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T-

183 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti“ pakeitimo. 
20. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
21. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T-

237 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį“ patikslinimo. 
22. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T-34 

„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 
23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės maksimalių asignavimų sritims /funkcijoms / 

programoms prognozuojamo plano 2023 metams projekto patvirtinimo. 
24. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T-32 

„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 3, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2.  
NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 
Rimantas Klipčius. Paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Sprendimo projektus pristatantiems skirti iki 3 minučių, sprendimo projektus  pristatantiems 

bus užduodami klausimai, siūloma pateikti po 2 klausimus nuo daugumos ir mažumos. 
Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu – iki 1,5 min., prieš pasisakymą informuojant, kad 
bus kalbama frakcijos vardu. 

Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik vieną kartą. Jeigu klausimams lieka laiko, 
jų skaičius gali būti neribojamas. 

 Pirmąją pertrauką siūloma skelbti po 1,5 val. darbo, paskesnes pertraukas taip pat po 1,5 
val. darbo.  
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Nalšios muziejaus nuostatų patvirtinimo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros, ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Numatant išplėstus muziejaus veiklos tikslus, patikslinus ir suderinus su naujai priimtomis 

įstatymo nuostatomis, patikslinus muziejaus padalinių pavadinimus ir numatant trečio padalinio – 
Adutiškio muziejaus veiklą, siūloma patvirtinti Nalšios muziejaus nuostatus. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. 

sprendimo Nr. T-21 „Dėl kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Švenčionių rajono savivaldybės 
infrastruktūros plėtros įmoka nemokama arba mokama dalimis ir Švenčionių rajono savivaldybės 
infrastruktūros plėtros įmokos mokėjimo ir atleidimo nuo jos mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos  skyriaus vedėjas. 

Tarybos nariams pristatytas sprendimo projektas, kuriuo yra siūloma nustatyti naują 
kriterijų, kai savivaldybės infrastruktūros plėtros įmoka nemokama. Kriterijus, kai „Savivaldybės 
infrastruktūros plėtros įmokos mokėtojas su Švenčionių rajono savivaldybe yra sudaręs investicijų 
sutartį pagal Lietuvos Respublikos investicijų įstatymą ir šioje sutartyje numatytų pastato ir (ar) 
statinio statybai ir (ar) rekonstravimui išduodamas statybą leidžiantis dokumentas“. Kriterijus būtų 
taikomas nepriklausomai nuo tam pačiam pastatui ar statiniui šio dokumento išdavimo iki statybos 
pagal projektą numatyto užbaigimo skaičiaus. Siūloma keisti užbaigimo į registravimo skaičius. 
Kriterijus skatins potencialius investuotojus inicijuoti (sudaryti) su Švenčionių rajono savivaldybe 
investicijų sutartis pagal Lietuvos Respublikos investicijų įstatymą ar jau esamus investuotus, su 
kuriais sudarytos tokios sutartys, Švenčionių rajone statant ir (ar) rekonstruojant statinius – 
pretenduoti į atleidimą nuo savivaldybės tarybos nustatytos savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmokos mokėjimo.  
 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Rimas 

Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.    

 
3. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2010 m. rugpjūčio 27 d. 

sprendimo Nr. T-135 „Dėl mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 
Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vedėja. 
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Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi, dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Mokėjimo už socialines 

paslaugas tvarkos aprašą, patvirtintą Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2010 m. rugpjūčio 27 
d. sprendimu Nr. T-135 ,,Dėl Mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“, ir jį 
išdėstyti nauja redakcija. Pasikeitė Vyriausybės nutarimu patvirtinto mokėjimo už socialines 
paslaugas kai kurios nuostatos. Nuo 2023 sausio 1 d. numatomos teikti naujos socialinės priežiūros 
paslaugos, kuriose nereglamentuotas mokėjimas, todėl siūloma pakeisti Mokėjimo už socialines 
paslaugas tvarkos aprašą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Arūnas 

Čenkus, Janina Deveikienė, Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Globos centro ir budinčio globotojo veiklos finansavimo Švenčionių 

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo. 
Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
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Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti atlygio budinčiam globotojui dydį ir globos centro bei 

budinčio globotojo veiklos finansavimo tvarką. Pavesti Švenčionių rajono socialinių paslaugų centrui 
vykdyti globos centro funkcijas.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Arūnas 

Čenkus, Janina Deveikienė, Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
5. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m.  rugpjūčio 31 d. 

sprendimo Nr. T-164 ,,Dėl maksimalių socialinės priežiūros paslaugų išlaidų finansavimo Švenčionių 
rajono gyventojams dydžių nustatymo“ pakeitimo.  

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 
Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 

 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
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BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 
nedalyvavo Arūnas Čenkus. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 

Eglė Jakštaitė-Rouda. Siūloma pakeisti vaikų dienos socialinės priežiūros vaikų dienos 
centruose maksimalų finansavimo dydį, kuris buvo 30 eurų per mėn. vienam vaikui. Šiuo sprendimo 
projektu siūloma nustatyti maksimalų akredituotos vaikų dienos socialinės priežiūros, teikiamos 
Švenčionių rajono savivaldybės (toliau – Savivaldybė) teritorijoje gyvenantiems vaikams, išlaidų 
finansavimo dydį – 60,00 Eur vienam vaikui su negalia ir (ar) specialiaisiais poreikiais per mėnesį ir 
50,00 Eur vienam vaikui be negalios ir (ar) specialiųjų poreikių. Vaikų dienos socialinės priežiūros 
paslaugų finansavimo maksimalus dydis nustatytas atsižvelgiant į Socialinės apsaugos ir darbo 
ministerijos siūlomus minimalius dydžius, taip pat į savivaldybėje akredituotų socialinės priežiūros 
paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų teikimo išlaidas.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo 

Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
6. SVARSTYTA. Dėl bendruomeninių šeimos namų funkcijų vykdymo ir Švenčionių 

rajono socialinių paslaugų centro struktūros suderinimo. 
 Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
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BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 
nedalyvavo Arūnas Čenkus. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO –. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė, Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Šiuo sprendimo projektu prašoma pavesti Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centrui vykdyti bendruomeninių šeimos namų funkcijas ir suderinti Švenčionių 
rajono socialinių paslaugų centro struktūrą nauja redakcija. Savivaldybės administracijai įgyvendinus 
ES lėšomis finansuojamą projektą 2017 m. buvo įkurti bendruomeniniai šeimos namai, kurie teikia 
kompleksines paslaugas šeimai. 2022 m. lapkričio 22 d. LR socialinės apsaugos ir darbo ministro 
įsakymu nustatyta, kad pasibaigus projekto įgyvendinimui savivaldybė savo nustatyta tvarka turi 
atrinkti arba paskirti socialinių paslaugų įstaigą, kuri vykdys bendruomeninių šeimos namų funkcijas. 
Įstaiga turi turėti kompleksinių paslaugų šeimai organizavimo patirties. Socialinių paslaugų centras 
sutinka, kad jam būtų priskirta bendruomeninių šeimos namų funkcija. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo 

Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
7. SVARSTYTA Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro nuostatų patvirtinimo. 
Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vedėja. 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Švenčionių rajono socialinių 

paslaugų centro nuostatus nauja redakcija. Kadangi įtraukta į centro struktūrą naujas padalinys, todėl 
reikia į centro funkcijas įtraukti naujas socialines paslaugas.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo 

Valdemaras Kasperovičius, Janina Deveikienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 29 d. 

sprendimo Nr. T-234 „Dėl infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos darbo reglamento ir 
komisijos sudėties patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
mentorius. 

 
Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas – pakeisti infrastruktūros plėtros rėmimo 

programos komisijos sudėtį, kadangi į komisijos sudėtį įtraukta narė jau nedirba savivaldybės 
administracijoje. Į komisijos sudėtį siūloma įtraukti Švenčionių rajono savivaldybės administracijos 
Teritorijų planavimo ir architektūros skyriaus vedėją Laimutę Kuksienę. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Pabradės nuotekų valymo įrenginių 

rekonstrukcija“ įgyvendinimui. 
Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 

mentorius. 
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Švenčionių rajono savivaldybės administracija dalyvauja projekte „Pabradės nuotekų 
valymo įrenginių rekonstrukcija“. Šiuo projektu numatyta rekonstruoti Pabradės miesto nuotekų 
įrenginius, padidinant jų pajėgumą. Planuojant įgyvendinti šį projektą buvo rengiamas investicinis 
projektas. Šiuo  metu paraiška yra įvertinta, pasirašyta finansavimo, administravimo sutartis, 
pateiktas mokėjimo prašymas gauti paramai. Pagal Finansavimo tvarkos aprašą taip pat numatyta, 
kad savivaldybės taryba turi priimti sprendimą padengti netinkamas išlaidas, jeigu tokių atsiras 
vykdant projektą.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
10. SVARSTYTA. Dėl rajono savivaldybės gamtos paveldo objektų, paskelbtų 

savivaldybės saugomais objektais.  
Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
Parengtas sprendimo projektas, kuriuo siekiama nustatyti gamtos paveldo objektams 

buferines zonas. Gamtos paveldo objektai – Bielionių ąžuolas ir Grybų liepos. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T-11 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 
programos 2022 metų priemonių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Sprendimo projekto tikslas – perskirstyti aplinkos apsaugos priemonių finansavimą, kadangi 

kai kurioms priemonėms nereikėjo tiek lėšų, kiek buvo numatyta, o kitoms trūko. Mažinamas 
priemonių finansavimas Švenčionėlių miesto naftos produktų gaudytuvo eksploatacijų priemonėms, 
invazinių augalų naikinimo darbų finansavimui, buitinių nuotekų valymo įrenginių ir nuotekų 
kaupimo rezervuarų įsigijimui ir įrengimo daliniam kompensavimui. Ženkliai didinamos lėšos yra 
netinkamų naudoti padangų surinkimui ir transportavimui ir utilizavimui, taip pat pavojingų atliekų 
– asbestinio šiferio – surinkimui, išvežimui ir utilizavimui, didelių gabaritų – baldų langų ir durų – 
atliekų surinkimui ir išvežimui. Truputį  yra padidintos želdynų ir želdinių apsaugos tvarkymo lėšos.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. 
Vida Rastenienė. Komitete svarstėme šį klausimą ir jam buvo kaip ir nepritarta. 
Rasa Čibirienė. Kadangi buvo svarstyta komitete, galima teikti tarybai. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 4, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2012 m. balandžio 19 d. 
sprendimo Nr. T-64 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios  
programos rengimo, pajamų ir išlaidų planavimo, apskaitos ir ataskaitų teikimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
Savivaldybės tarybai patvirtinus sprendimo projekte pateiktą aprašą, bus įvykdytos vidaus 

audito rekomendacijos. Apraše numatyti subjektai, kurie priima sprendimą dėl SAARS programos 
priemonių finansavimo būdo parinkimo, nustatyti paraiškų atrankos kriterijai, patikslintas SAARS 
programos lėšų skyrimo procesas nustatant priemonių finansavimo ir kontrolės procesus, nustatyti 
informacijos apie SAARS programą viešinimo būdai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
13. SVARSTYTA. Dėl UAB  Gren Švenčionys  2022 metų investicinio plano derinimo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – suderinti UAB  Gren Švenčionys investicinį  2022 m. 

investicijų planą. Planas apsvarstytas Šilumos investicinių planų įrengimo komisijos posėdyje ir 
Biudžeto, ekonomikos ir kaimo reikalų komitete, planui buvo pritarta. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
14. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

,,Pabradės komunalinis ūkis“. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Antonij 

Jundo, Vaclav Vilkoit, Janina Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
 
Antonij Jundo nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi jo sūnus dirba direktoriumi 

UAB ,,Pabradės komunalinis ūkis“.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Antonijaus Jundo nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Vaclav Vilkoit nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba UAB ,,Pabradės 

komunalinis ūkis“.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Vaclavo Vilkoit nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
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BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. Balsavime 
nedalyvavo Antonijus Jundo. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 6, PRIEŠ – 7, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Antonij Jundo, Vaclav Vilkoit. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 5, PRIEŠ – 7, SUSILAIKĖ – 2, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Antonij Jundo, Vaclav Vilkoit. 
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimą 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba ūkvedžiu 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 6, PRIEŠ – 7, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 3. Balsavime 

nedalyvavo Antonij Jundo, Vaclav Vilkoit. 
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo. 
 
Rasa Bliūdžiuvienė. Sprendimo projekto tikslas – perduoti pagal turto patikėjimo sutartį 10 

metų laikotarpiui šilumos tiekimo organizavimo funkcijai vykdyti savivaldybei nuosavybės teise 
priklausantį turtą: pastatą-katilinę, esantį Švenčionių r. sav., Pabradės m., Mokyklos g. 5. 

Sprendimo projektas teikiamas atsižvelgiant į  tai, kad  UAB ,,Pabradės komunalinis ūkis“  
yra šilumos tiekėjas, turintis licenciją, leidžiančią teikti  šilumą  Pabradės m. teritorijoje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Kokia bus ekonominė nauda ir koks bus nuostolis ar pliusas biudžetui? 

Kaip komitete kalbėjome, prie šildymo yra prisijungusios dvi šeimos?  
Rasa Bliūdžiuvienė. Kadangi šiluma tiekiama ir tie gyventojai sudarę sutartį, turės 

susimokėti. Jeigu taryba patvirtintų laikotarpį nuo kitų metų šildymo sezono pradžios – šituo 
susitarimo būdu sudarytos sutartys su gyventojais leistų pateiktą šilumą išdalinti dalimis. 

Vida Rastenienė. Kokią investiciją turės atlikti Pabradės komunalinis ūkis, kad galėtų atlikti 
šitą paslaugą? Kiek kainuos?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Komitete buvo kalbama apie tai, kad šiuo metu katilinei reikalingas 
stogo remontas. Pabradės komunalinis ūkis paprašė investicijos stogo remontui.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 2, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Antonij Jundo, Vaclav Vilkoit. 
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NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba netinkamu 

(negalimu) naudoti valstybės turto nurašymo.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Prašoma nurašyti pripažintą nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti nusidėvėjusį, 

sugedusį, nenaudojamą valstybei nuosavybės teise priklausantį Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos patikėjimo teise valdomą ilgalaikį materialųjį turtą, kuris buvo perduotas Viešajai 
įstaigai Švenčionių rajono pirminės sveikatos priežiūros centras. Turtą atnaujinti ekonomiškai 
netikslinga. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
16. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugpjūčio 29 d. 

sprendimo Nr. T-150 ,,Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio ir savivaldybės patikėjimo teise 
valdomo turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti, nurašymo ir likvidavimo 
komisijos sudarymo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Prašoma leisti pakeisti valstybei nuosavybės teise priklausančio ir savivaldybės patikėjimo 
teise valdomo turto pripažinimą nereikalingu ir netinkamu naudoti, nurašymo ir likvidavimo 
komisijos sudėtį pakeičiant komisijos pirmininko pavaduotoją, dėl to, kad senasis pakeitė darbovietę.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. Balsavime nedalyvavo Rimas 

Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos 

sutartį steigiamai viešajai įstaigai Greitosios medicinos pagalbos tarnyba. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – sutikti perduoti steigiamai viešajai įstaigai Greitosios 

medicinos pagalbos tarnyba patalpas trijuose rajono miestuose: 10 metų Pabradės mieste Pirminės 
sveikatos priežiūros centro patalpose ir 1 metų laikotarpiui – Švenčionyse ir Švenčionėliuose. 

 Yra gauta pastaba iš Vyriausybės atstovų įstaigos, todėl siūloma priimti sprendimą su 
pakeitimais. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
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BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Rimas 
Klipčius. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

18. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė 

prašymą skirti gyvenamąjį būstą fizinės medicinos ir reabilitacijos gydytojui, gydytojo prašymą 
išnuomoti jam tarnybinį butą Švenčionių mieste. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. Balsavime nedalyvavo Rimas 

Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
19. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – priskirti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai 

patikėjimo teise valdyti, naudoti ir disponuoti Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise 
nekilnojamąjį turtą, pirktą skelbiamų ir neskelbiamų derybų būdu.  

Savivaldybės įsigytas turtas finansuotas savivaldybės biudžeto lėšomis ir skirtas 
savivaldybės funkcijų  bei Švenčionių rajono savivaldybės 2021–2027 metų strateginio plėtros plane 
numatytiems  uždaviniams įgyvendinti: skatinti kurti ir plėsti kultūros ir kūrybines industrijas  bei 
socialinio būsto plėtrai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2.  Balsavime 

nedalyvavo Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
20. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. 

sprendimo Nr. T-183 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti“ 
pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Vadovaujantis Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo 
Nr. T-183 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise  valdyti ir naudoti“ 1.1. papunkčiu, yra 
numatyta nekilnojamąjį turtą ir ilgalaikį materialųjį turtą Švenčionių r. sav. Družilių k., Žeimenos g. 
7  perduoti patikėjimo teise valdyti ir naudoti Švenčionių rajono  Kaltanėnų ugdymo ir turizmo 
centrui.  

Tačiau šio turto perduoti negalima, nes nuomininkas VšĮ ,,Plaukimas visiems“ negrąžina 
savivaldybei šio turto pagal iki šio turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn sudarytą nuomos sutartį. 
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Iki iš nuomininko VšĮ ,,Plaukimas visiems“ bus grąžintas savivaldybei šis turtas, siūloma jį 
priskirti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai patikėjimo teise valdyti ir naudoti, taip pat 
pritariant savivaldybės administracijos atliktiems nuomos sutarties nutraukimo (turto susigrąžinimo) 
veiksmams. 

Yra gauta pastaba iš Vyriausybės atstovų įstaigos, todėl siūloma priimti sprendimą su 
pakeitimais. 

 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 1.  Balsavime 

nedalyvavo Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

21. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja 
Vadovaujantis  Švenčionių rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo ir disponavimo 

juo tvarkos aprašo, patvirtinto Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gruodžio 19 d. 
sprendimu Nr. T-250 ,,Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo ir disponavimo 
juo tvarkos aprašo patvirtinimo“, nuostatomis, savivaldybės administracijos apskaitoje esantis  
ilgalaikis ir trumpalaikis materialusis turtas (įsigytas projektų vykdymo metu) perduodamas 
patikėjimo teise valdyti ir naudoti savivaldybės biudžetinėms įstaigoms pagal turto buvimo vietą. 
Rajono savivaldybės administracijai perduodamas ilgalaikis materialusis turtas: kuro katilas  su 
įranga buvusios Adutiškio mokyklos pastate.   

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2.  Balsavime 

nedalyvavo Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 30 d. 

sprendimo Nr. T-237 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį“ 
patikslinimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – patikslinti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos sprendimo 
Nr. T-237 ,,Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį“ priedą 
,,Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio vandentvarkos turto, perduodamo  
UAB ,,PABRADĖS KOMUNALINIS ŪKIS“ pagal turto patikėjimo sutartį, sąrašas“, ištaisant 
techninę klaidą 2.1. eilutės skiltyje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T-34 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, todėl 

svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolanta Suboč. Pristatė sprendimo projekto pakeitimus. Valstybės biudžeto pajamų ir išlaidų 

dalyje papildomai skirta iš valstybės biudžeto 1000 eurų akredituotai vaikų dienos socialinei 
priežiūrai organizuoti užsieniečiams, pasitraukusiems iš Ukrainos, 2000 eurų buvo skirta  
kompensacijoms už būsto suteikimą užsieniečiams, pasitraukusiems iš Ukrainos, 6000 eurų piniginei 
soc. paramai mokėti gyventojams, pasitraukusiems iš Ukrainos, sumažinta 1800 eurų specialioji 
tikslinė dotacija erdvinių duomenų tvarkymui. Šiais metais bus gauta 160 000 eurų avansas iš 
Aplinkos projektų valdymo agentūros projektui „Pabradės miesto nuotekų valymo įrenginių 
rekonstrukcija“ finansavimui, iš Vyriausybės rezervo yra skirta 1600 eurų gyventojams, 
pasitraukusiems iš Ukrainos, socialinėms paslaugoms finansuoti. Valstybės biudžeto išlaidų dalyje 
išlaidoms, skirtoms kompensuoti už ukrainiečių apgyvendinimą, iš 4 programos  200 eurų perkelta į 
6 programą. Taip pat didinamos 2500 eurų pajamos už gyvenamųjų patalpų nuomą, tikslinamos 
skolintos lėšos – iš antros programos 20 000 eurų projekto Švenčionių kvartalo viešųjų erdvių 
sutvarkymas perkelta į trečiąją programą ir didinami asignavimai Pabradės „Žeimenos“ gimnazijos 
modernizavimui finansuoti. Savivaldybės biudžeto pajamų dalyje pasikeitimų nebuvo jokių, tik 
išlaidų dalyje. Savivaldybės administracijai iš antros programos mažinami asignavimai 27 200 eurų 
ir didinami asignavimai pirmoje programoje 1200 eurų, kadangi per klaidą buvo sumažintas verslo 
plėtros fondas, 6000 eurų didinami administracijos asignavimai renginių organizavimui ir 20 000 
eurų padidinti asignavimai priemonei rengti ir atnaujinti Švenčionių r. savivaldybės teritorijų 
planavimo dokumentus. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
24. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės maksimalių asignavimų sritims 

/funkcijoms/ programoms prognozuojamo plano 2023 metams projekto patvirtinimo. 
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, todėl 

svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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Jolanta Suboč. Švenčionių rajono savivaldybės maksimalių  asignavimų sritims/ funkcijoms/ 
programoms  prognozuojamas planas (toliau – maksimalių asignavimų planas) –  tai  savivaldybės 
tarybos tvirtinama vieniems metams maksimalių  asignavimų  prognozė, kuri yra pagrindas 
strateginio veiklos plano tikslinimui ir  kitų metų savivaldybės biudžeto formavimui.                                     

Maksimalių asignavimų plane numatyti tik savivaldybės biudžeto maksimalūs asignavimai 
savarankiškoms funkcijoms vykdyti. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
25. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T-32 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022–2024 metų strateginio veiklos plano 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vedėja. 
 

Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, todėl 
svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Vaida Babrauskienė. Sprendimo tikslas – pritarti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 

2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T-32  „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022-2024 metų 
strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimui, atsižvelgiant į tikslinamą Švenčionių rajono 
savivaldybės 2022 m. biudžetą, keičiant programų finansavimo apimtis bei vertinimo kriterijų 
reikšmes.  

Tikslinant rajono savivaldybės 2022 metų biudžetą – pajamas bei išlaidas, rajono 
savivaldybės biudžetinių įstaigų 2022 metų pajamų už teikiamas paslaugas įmokas į savivaldybės 
biudžetą, specialiųjų tikslinių ir kitų dotacijų asignavimus, reikalinga atlikti pakeitimus Ekonominės 
aplinkos ir investicijų, Infrastruktūros ir gyvenamosios aplinkos, Kultūros, švietimo ir sporto, 
Socialinės paramos ir sveikatos apsaugos, Žaliojo kurso, Savivaldybės valdymo programose, 
tikslinant 2022 metų asignavimus. 
 
 
 
Posėdis baigtas 11.10 val. 
 
 
Posėdžio pirmininkas                          Rimantas Klipčius 
 
 
Posėdžio sekretorė                                                                                     Martyna Mosevičiūtė 
 

 


